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Møtereferat 

Styremøte 04.02.2025 
Tilstede: Kine, Vibeke og Gunhild 

Fravær: Marina og Yvonne 

Referent: Gunhild 

Godkjent av alle styremedlemmer: ___10.02.2025_______________ 

 

26/24 Endring på tilganger 

E-post, Facebook, Teams og Dropbox 

Gunhild har endret tilgang på e-post 
og microsoft/teams.  

Skal endre det resterende så raskt 
som mulig. 

 

 

Må endre tilganger på Facebook. Kine 
legges inn på Facebook-siden. 

Dokumenter må overføres til ny 
plattform grunnet full Dropbox. 
Marina og Gunhild ser på 
alternativene f.eks. Teams eller andre 
plattformer hvor det lagres i sky. 
Marina får tilgang til dokumenter som 
ligger i Dropbox. 

 

Gi Marina tilgang ila uke 46.  

Tilganger gitt. Overføre alle 
dokumenter fra Dropbox til teams.  

 

Leder starter prosessen med å 
overføre dokumenter fra Dropbox til 
Teams. 

Sak avsluttes. 

 

Styret v/Gunhild 

27/24 Klubbens PC 

Vibeke tar kontakt på nytt og 
etterspør nødvendige papirer for 
reklamasjon. 

 

Mottatt reklamasjonspapirer. PC må 
sendes inn. Kine sender inn PC. 

 

PC sendt inn til reparasjon. Sak 
avsluttes inntil videre. 

 

Oppdatering: PC er sendt til tidligere 
leder. Vibeke henter PC. 

 

Styret v/Vibeke 



   

 

Side 2 

 

PC er hentet. Sak avsluttes. 

 6/24 Komitéer: 

Gjennomgang av komitéer og deres 
mandat. Utstillingskomite er 
opprettet. JBU mandat ferdigstilt – 
styret ser over. Mandat til 
utstillingskomite er påbegynt. 
Oppdatering? 

Oppdatere mandat til eksisterende 
komiteer. JBU er ferdigstilt – styret 
ser over. Mandat til utstillingskomite 
er påbegynt.  
 
Vibeke utnevnt som 
komiteeansvarlig for organisering, 
samkjøring og dialog mellom 
komiteene og styret. Oppdatering av 
mandat tas med videre. 
 
 
 

  

 

Marina har sendt ut mail angående 
mandat til hver komite. Det vil fylles 
inn fortløpende når svar mottas.  

 

Mottatt svar fra AK, valgkomite og AR. 

Savner tilbakemelding fra 
utstillingskomite og JBU. Mandat til 
JBU er klart, så der kan det bli et 
møte. 

 

 

Marina og Vibeke kaller inn til møte 
med komiteene når svar er mottatt. 

 

Hatt møte med AK, mandat klart. 

I januar-februar kalles de resterende 
komiteene inn til møte. 

 

 

Styret v/ Vibeke 
og Marina 

7/24 Innkommet sak fra AR: 
Arbeidsgruppe utkrysningsprosjekt 
Etter ønske fra tidligere styre er det 
etter møte med alle oppdrettere og 
hannhundeiere nedsatt en norsk 
arbeidsgruppe for 
utkrysningsprosjektet for rasen.  

Ønskelig at styret utformer et klart 
mandat for arbeidet og oppretter en 
egen epostadresse til 
arbeidsgruppen, for enklere dialog. 
Mailadresse for arbeidsgruppen er 
etablert. outcross@stabijhoun.no.  

Vibeke og Marina følger opp mandat 
når det blir aktuelt. 

Møtet i mai ble ikke avholdt fordi 
Nederland ikke har tatt en avgjørelse 
rundt utkrysning ennå. Ventes 

 

 

Det ble avholdt et møte 19.09 som 
ikke ble varslet i forkant, derav få 
deltakere. 

Møtet var en gjentakelse av det som 
var blitt skrevet i gruppen med at det 
ventes informasjon fra Nederland i 
desember. Dato for NVSW sitt 
ekstraordinære årsmøte er 07.12.24. 

 

 

Oppdatering per 04.11.24:  

NVSW har hatt et møte med 
oppdretterne, og vil gjøre noen 
justeringer i innholdet av planen. 
Målet deres er å presentere den 
justerte planen på oppdrettermøte 
07.12.24. Beslutningen vedrørende 

 

 

 

 

Styret v/Vibeke 
og Marina 
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informasjon fra Nederland i 
desember. 

 

outcross vil dermed skje på deres 
årsmøte våren 2025. 

16/24 Innkommet sak fra avlsrådet 
Ønskelig fra avlsrådet etter møte 
med oppdrettere og hannhundeiere 
å innføre en prøveordning der 
kombinasjoners risiko for epilepsi 
vurderes med en generasjon mindre 
sammenlignet med dagens ordning.  

 

Gunhild tar med saken til den 
internasjonale epilepsikomiteen for 
drøfting i november. Styret har ikke 
tatt en beslutning vedrørende 
forslaget ennå. 

 

Sak på vent fram til møtet med den 
internasjonale komiteen i november. 

 

Møtet er førstkommende søndag, 
17.11.24.  

Oppdatering: Møtet avlyst. Avventer 
tidspunkt for nytt møte. 

Ingen oppdatering per 04.02.25 

Styret  

17/24 Innkommet sak fra avlsrådet 
Oppdretterne var enstemmig 
positive til å kontinuere 
kullevaluering/oppdretterdager. 

AR arrangerer dette – men ber styret 
se på mulighetene for økonomiske 
subsidier til arrangementet, dersom 
klubbens budsjett har rom for dette. 

Det er ønskelig fra AR å evt også 
kunne leie inn foredragsholder(e) til 
disse dagene – slik at man kan tilby 
oppdrettere å få faglig innhold og 
læringsutbytte i tillegg til 
kullevalueringen.  

AR har som plan å sørge for loddsalg 
og andre småaktiviteter som kan 
generere litt inntekt, slik at 
arrangementet ellers delvis kan 
dekkes av inntektene fra dette. 

 

 

Utsettes til 2025.  

Kull født i 2023 får invitasjon i 2025. 

 

Spørre AR om estimert kostnad.  

 

 

 

 

 

Har AR forslag til foredragsholder? 

 

Send mail til AR med spørsmål nevnt 
over. 

 

Mail er sendt, og påminnelse sendt 
12.11.24. 

 

Sender ny påminnelse til AR etter 
styremøtet. 

Sendt påminnelse 24.01.25 

Styret v/Gunhild 

22/24 Rasestand Oslo Dog Show 

Styret takker AK for opp- og nedrigg 

 

AK er positive til utbedring av 
Styret v/Vibeke  
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av standen. Vi vil også takke alle 
medlemmer som stod på stand 
gjennom helgen – godt jobbet!  

 

Vibeke tar kontakt med AK om 
oppgradering av materiell og merch 
til stand. Det er ønskelig med flere 
bilder som viser rasens allsidighet, 
både i utseende og bruksområder. 

standen. AK er interessert i å se hvilke 
forslag styret har. Styret ser på 
muligheten for hva som kan utbedres 
og fornyes. Forespør klubbmedlem 
om bistand til dette. Styret ønsker 
bilder av hund i aktivitet som viser til 
rasens allsidighet, samt variasjon i 
eksteriør (svart/hvit, brun/hvit, 
skimmel).  

Det må bestilles flere brosjyrer. Se på 
muligheten for nytt design, eventuelt 
fornye bilder.  

Det er ønskelig å kjøpe inn effekter 
som gjør standen mer innbydende, 
for eksempel nye møbler, blomster 
osv. 

 

Gunhild har kontaktet medlem og 
medlem er positiv til å bidra.  

Rollup ca 2500 kr for print. Bilde f.eks 
gård med noen stabijer. Slideshow 
med miniprosjektor. 

Vibeke, (Gunhild), Yvonne undersøker 
nærmere. 

 

Ønskelig å starte opp prosessen? 
Ansvarlige kan invitere AK samt 
medlemmer som ønsker å bidra til et 
møte. 

 

Ansvarlige kaller inn til møte med AK 
før årsmøtet i april. Sak avsluttes. 

03/25 Årsmøte 
Dato: 6 april kl. 13.00.  

 

04/25 Gjennomgang av regnskap for 2024 
og budsjett 2025 

Gjennomgått med kasserer. Har laget 
utkast for budsjett 2025. 

 

05/25 Forslag fra medlem angående fysisk 
kurs 

Styret tenker at medlemmene får 
mest utbytte for webinarer framfor 
fysiske kurs pga bosted, men kan 
undersøke i samarbeid med AK et 
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kurs/seminar i forbindelse med 
helgetreffet på Torpomoen. 

 Øvrige: 

 

PC til sekretær 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Møte mellom AR og styret 

 

 

 

 

Beslutninger tatt siden forrige 
styremøte:  

 
 

 

 

Styret undersøker muligheten for å gå 
til innkjøp av en ny pc til sekretær i og 
med at pc til klubben ble rimeligere 
enn budsjettert. Medlem foreslår at 
sekretær bruker klubbpc. Styret 
ønsker fortsatt en ekstra pc siden 
tanken er at klubbpcen skal være til 
den som styrer hjemmesiden, mens 
sekretær trenger PC for 
dokumentskriving. I tillegg ser vi 
nytten av å ha en ekstra pc i bakhånd, 
ref. hva som skjedde med klubbpcen 
under rasespesialen. 

Hvem tar ansvar for å kjøpe inn ny pc 
til klubben? 

Officepakke. Flere brukere, kjøre flere 
enheter samtidig. Kine ansvar. 

Kine undersøker i løpet av januar.  

PC blir bestilt i løpet av februar. 

 

 

Sende mail til AR om det er behov for 
et møte for å diskutere hvordan det 
har gått i 2024 og om det er ønskelig 
med mer kommunikasjon med styret. 

 

Avtaler møte med AR før årsmøtet. 

 

Styret har besluttet å ikke oppgradere 
fanene på resultatsiden da det kun er 
på mobil hvor fanene havner nederst. 

 

 

 

 

 
Styret 
 
 
 
 
 

 


